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Abstract (en)
[origin: US4565848A] PCT No. PCT/FR82/00112 Sec. 371 Date Jun. 9, 1982 Sec. 102(e) Date Jun. 9, 1982 PCT Filed Jun. 29, 1982 PCT Pub.
No. WO83/00152 PCT Pub. Date Jan. 20, 1983.In this process for the dehydrochlorination of polyvinyl chloride by potassium tertiary butoxide in
anhydrous tetrahydrofuran medium, the number of moles of tertiary butoxide reacted is greater than the number of CH2CHCl units of polyvinyl
chloride, this excess being directly related to the presence of oxygen in the anhydrous tetrahydrofuran and leading to a practically complete
dehydrochlorination. Polyacetylenes are thus obtained the UV spectrum of which has a maximum wavelength around 450 nm and the IR spectrum
of which has, in addition to the characteristic polyacetylene band at 1020 and 3020 cm-1, the characteristic highly conjugated double bond (C=C)
band at 1600 cm-1; under certain well determined conditions and in the presence of traces of oxygen, products which are close to polyacetylene and
which are soluble in polar solvents are obtained.

Abstract (fr)
Dans ce procédé de déshydrochloruration du polychlorure de vinyle par le tertiobutylate de potassium en milieu tétrahydrofuranne anhydre, le
nombre de moles de tertiobutylate mis en réaction est supérieur au nombre de motifs CH2CHCl de polychlorure de vinyle, cet excès étant en
relation directe avec la présence d'oxygène dans le tétrahydrofuranne anhydre et conduisant à une déshydrochloruration pratiquement totale. On
obtient ainsi des polyacétylènes dont le spectre UV a une longueur d'onde maximum se situant autour de 450 nm et dont le spectre IR présente,
outre les bandes caractéristiques des polyacétylènes à 1020 et 3020 cm-1, la bande caractéristique des doubles liaisons (C=C) très fortement
conjuguées à 1600 cm-1; dans certaines conditions bien déterminées et en présence de traces d'oxygène, on obtient des produits proches du
polyacétylène et qui sont solubles dans les solvants polaires.
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